


Camp Resort Prices/Tarifs Camp Resort

Summer Season/Saison estivale 2019 (06.04. - 03.11.2019)

	Individuals	Groups of 20+ guests (Per 20 paying visitors, 1 free overnight stay; one more after the 42 nd person.)	Schools (School class prices are only granted if a confirmation from the head of the school is shown upon arrival, prices are only valid for arrivals on Sundays until departure on Fridays and only outside of school holidays of the respective country as well as public holidays. Free admission and breakfast for one accompanying teacher for groups of 10 children or more.)
	Individuels	Groupes à partir de 20 personnes (Une nuitée gratuite pour une personne est accordée à partir de 20 personnes payantes, une nuitée supplémentaire à partir de 42 personnes.)	Scolaires (Tarif scolaire uniquement sur présentation d'une attestation de l'établissement, en dehors des weekends (nuitées du ven/sam et sam/dim) et périodes de vacances. L'entrée et petit-déjeuner gratuite accordée à professeur par tranche de 10 élèves payants.)
Covered Wagon/Roulotte			
4-bed/à 4 lits	120,00 €	120,00 €	84,00 €
Tepee Tent/Tipi			
4-bed/à 4 lits	96,00 €	96,00 €	80,00 €
6-bed/à 6 lits	144,00 €	144,00 €	120,00 €
12-bed/à 12 lits	288,00 €	288,00 €	240,00 €
Log Cabin Room/Maison en rondins			
4-bed/à 4 lits	120,00 €	120,00 €	84,00 €
6-bed /à 6 lits	180,00 €	180,00 €	126,00 €
12-bed/à 12 lits	360,00 €	360,00 €	252,00 €
16-bed/à 16 lits	480,00 €	480,00 €	336,00 €

All accommodation is suitable for the maximum number of people as specified. Prices quoted are per accommodation per night.
Un hébergement à 4 lits convient à max. 4 personnes, à 6 lits à max. 6 personnes, etc. Tarifs par nuit/hébergement.

Breakfast Prices (when staying overnight at the Camp Resort)/Tarifs petit-déjeuner (avec une nuitée au Camp Resort) :

	Per child/Par enfant (4-11 years/ans)	Per adult/Par adulte
Individuals/Individuels	5,00 €	9,00 €
Groups/Groupes	5,00 €	9,00 €
Schools/Scolaires	5,00 €	5,00 €

Admission Prices* (when staying overnight at the Camp Resort)/Tarifs billets d'entrée (avec une nuitée au Camp Resort) :

Europa-Park	Individuals/ Individuels		Groups of 20+ guests/Groupes à partir de 20 personnes		Schools/ Scolaires	
	Children/enfants (4-11 years/ans)	Adults/adultes	Children/enfants (4-11 years/ans)	Adults/adultes	Children/enfants (4-11 years/ans)	Adults/adultes
1-day Admission Ticket/Billet d'entrée 1 jours	45,50 €	52,00 €	43,50 €	43,50 €	30,00 €	30,00 €
2-day Admission Ticket/Billet d'entrée 2 jours	83,00 €	97,50 €	83,00 €	86,50 €	54,00 €	54,00 €
3-day Admission Ticket/Billet d'entrée 3 jours	103,00 €	124,00 €	103,00 €	124,00 €	77,50 €	77,50 €

'Winnetou's Honeymoon Suite': Facilities: 2 double beds, flat screen TV, AC, safe, minibar, bathroom (shower, WC, underfloor heating, hair dryer), small terrace. Reservations for 2 adults **from € 250,00 per night** (accommodation only) with the 'Kids for free' option - 2 children (aged 4-11) stay for free and only pay for breakfast and admission.

« Winnetou's Honeymoon Suite » : Equipement : 2 lits doubles, TV écran plat, climatisation, coffre-fort, minibar, salle de bains avec WC, sèche-cheveux et chauffage au sol, petite terrasse. Réservation pour 2 adultes à partir de **250,00 €/nuit**, entrée et petit-déjeuner non compris. Avec l'offre « Kids for free », 2 enfants (de 4 à 11 ans) passent la nuit gratuitement et ne paient que le petit-déjeuner et l'entrée !

Subject to change. Update November 2018/Sous réserve de modifications. Mise à jour novembre 2018.

Camp Resort

www.europapark.de/camp-resort

Tel. : +49 7822 860-5566 | camp-resort@europapark.de